



展城館最新安排

由 2020 年 5 月 6 日（星期三）起，展城館將會局部重開（一樓及二樓）。展城館的其餘部分將繼續關閉，以進行翻新工程，提升館內設施。觸碰式互動展品、公眾節目、教育活動及導賞服務繼續暫停開放，直至另行通告。

為減低傳染風險，展城館將實施特別安排及防疫措施：

- 進場人士建議佩戴自備的口罩及須在入場前接受體溫檢測。
- 場內有需要時會採取限制人流措施。
- 十二歲以下的小童須由成人陪同入場。
- 館內會加強清潔及消毒措施。

開放時間為星期一至四每日上午 10 時至下午 6 時，星期五、六、日及公眾假期每日上午 10 時至下午 7 時。逢星期二休館（公眾假期除外）。

展城館會繼續密切留意有關情況，並適時檢視以上安排。

如有查詢，請於辦公時間致電 3102 1242 與展城館聯絡。



Latest arrangements for City Gallery

Starting from 6 May 2020 (Wednesday), the City Gallery will be partially re-opened (1/F and 2/F). The remaining parts of the City Gallery will remain closed for revamping works to upgrade the exhibition facilities. Touch-based interactive exhibits, public programmes, educational activities and docent services will continue to be temporarily suspended until further notice.

To minimise the risk of infection, special arrangements and precautionary measures will be implemented:

- Visitors are advised to wear their own masks and will be subject to temperature checks before admission.
- Crowd control measures may be implemented when necessary.
- Children under 12 must be accompanied by an adult.
- Enhanced cleansing and disinfection measures will be conducted.

The opening hours are from 10am to 6pm (Monday to Thursday) and 10am to 7pm (Friday to Sunday and Public Holidays). It will be closed on Tuesdays (except Public Holidays).

The City Gallery will continue to monitor the situation closely and review the arrangements in a timely manner.

For enquiries, please call the City Gallery on 3102 1242 during office hours.